

AB afd. 15 bestyrelsesmøde d. 1/2- 2023 kl 15:30.

Dagsorden.

Lars og Christian var inviteret til mødet, er var ikke nogen fast dagsorden, hvor alle havde medbragt emner til debat.

Referat af Bestyrelses møde i Afdeling 15. AAB. d. 1. februar 2023 i fælleshuset.

Fremmødte: Lars, Christian, Hanne, Jacqueline, Bente, Maria og Bo.

Referent: Bo

Mødet var et opstartsmøde for dels at sikre en måde at optimere samarbejdet mellem Afdelingsbestyrelsen og Administrationen/viceværterne på og dels at få kendskab til hinandens synspunkter på de forholdsvis mange opgaver der venter i Fiskebækkparken.

Det første møde var en rigtig god start for et kommende samarbejde mellem parterne.

Debat om at viceværterne kan holde lukket for containere om onsdagen.

Det blev besluttet at der prøvelukkes i feb. og marts for at afklare om der udfasning af onsdagsåbningen af containere kan blive permanent.

Debat om postkasser og evt. centraliseret løsninger.

Postkasserne skal moderniseres. Christian undersøger muligheder for optimering af postkasserne og mulige løsninger, og økonomien der er forbundet med opgaven.

Lars ønske en fast liste til gennemgang på kommende samarbejds møder omkring status m.m.

Liste skal udarbejdes og alle bidrager med emner.

Samarbejdes møder fastsættes til 4 gange om året, og der skal tages stilling om viceværterne skal deltage omkring hvor ofte og i hvilket omfang.

Det blev besluttet at følgende datoer er reserveret til samarbejds møder:

21.3.23 kl 15:30

6.6.23 kl 15:30

27.9.23 kl 15:30

14.11.23 kl 15:30

Ligeledes er følgende møder fastlagt:

2.5.23 kl 16:30            Regnskabsmøde

14.6.23 kl 16:30            Budgetmøde

30.8.23 kl 18:30            Beboermøde

Lars orienterede omkring den nye standard vedrørende Handicap skiltning ifm. forskønnelsesprojektet.

Dem der har og får behovet for en sådan får information når der rettes henvendelse.

Debat om retningslinjer om handicap parkering, hvordan de godkendes og hvordan der følges op på tildelte pladser.

Debat om hække.

Debatten var livlig og produktiv.

Dette emne blev ikke færdig debatteret og gældende regler skal debatteres færdig og revurderes.

Info fra Christian omkring bjørneklo: Bjørneklo fjernes ikke mere af Kommunen, det er grundejeren der slev skal fjerne og bortskaffe.

Festlokaler.

Rengøring af festlokaler, hvad lejer skal/kontrakt og hvad vicevært skal afklares. Christian har bolden i denne sag.

Rygning i festlokalerne, skal afklares v. Lars.

Næste møde

19.04.2023 kl 15:30



Formand

Hanne Sørensen



Referent

Bo Liljehult